
 Přídavná jména                                                   Adjectives

Přídavná jména mají stálý tvar, který se nemění s rodem, pádem apod.

He is Je malý
She is small Je malá
It is Je malé

Stupňování přídavných jmen

Jednoslabičná:

1. stupeň fast rychlý
2. stupeň faster rychlejší
3. stupeň the fastest nejrychlejší

POZOR na změny koncové hlásky:
koncové –y se mění na –i:
easy easier the easiest
happy happier the happiest

zdvojení koncové souhlásky:
big bigger the biggest
thin thinner the thinnest

Víceslabičná:

1. stupeň important důležitý
2. stupeň more important důležitější
3. stupeň the most important nejdůležitější

Nepravidelné stupňování:

1. stupeň 2. stupeň 3. stupeň
good better the best dobrý
bad worse the worst špatný
much / many more the most mnoho
little less the least malý
far farther farthest daleký
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Srovnávání přídavných jmen
V 1. stupni as…as tak…jako I am as old as you.
Ve 2. stupni ..-er than ..čí než I am older than you.
Ve 3. stupni ..-est of nej..ší z I am the oldest of the girls.
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